
 

 

Referat nr. 37 fra bestyrelsesmøde den 8. oktober 2012 

 

Tilstedeværende:  Arne, Henry, Poul, Keld, Ole, Frank afbud Peter   

Dirigent: Arne 

Referent: Henry 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat. 

2. Orientering fra formanden. 

3. Indkomne klager. 

4. Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer. 

5. Ting til drøftelse/beslutning. 

6. Eventuelt. 

 

Ad 1.         Referat fra 12. september 2012 er godkendt. 

Ad 2.         Arne byder velkommen, til vores nye bestyrelsesmedlem Ole. 

Henry bliver valgt som ny referent, efter Birthe.  

Der er modtaget en takkeskrivelse fra Hans`65 års fødselsdag.  

Arne beretter om at der siden sidst, er foretaget 12 til og fraflytninger i 

afdelingen. 1 af disse lejligheder er blevet reserveret til genhusning, 

fra afd.12. 

Der blev indkaldt til besigtigelse, ved Fr. Rygårdsvej 1, ang. 

beplantning, Arne, Henry, Keld og Poul deltog, samt Henrik Lykholt fra 

Boligselskabet. Det blev besluttet at fjerne beplantningen og så græs i 

området. 

Vi har afholdt beboermøde, og 40 beboere mødte op, der var en god 

debat, og bestyrelsen, skulle arbejde videre med problemer omkring 

indkørsel til garageområde på Fr. Rygårdsvej, samt støjulemper ved 

afdelingens 2 selskabslokaler. 

Det ekstraordinære repræsentantskabsmøde afholdes i år den 4 

december. Og der kan deltage 6 bestyrelsesmedlemmer, fra 

afdelingen. 

Der er blevet beskåret buske ved Fr. Rygårdsvej, og vi håber at 

kommunen beskærer buske og træer ved Stationsvej.  



Der er blevet bestilt entreprenør til at renovere trapperne ved Bakkevej, 

op til skrænten. 

 

Ad 3. Der er blevet klaget over ulovlig parkering ud for molokkerne Bakkevej 

32, ejeren får en regning på flytning af bilen.  

Ad 4. Keld orienterer om fliser der er lagt meget skrå ved Ringholmsvej, og 

er bekymret for at de bliver glatte til vinter.  

Arne og Henry orienterer om temaaftenen, med YOU-SEE i fremtiden.  

Henry fortalte om konferenceweekend i Rebild  

  

Ad 5. Arne havde modtaget, et brev fra ældreklubben, om forespørgsel om 

et tilskud til klubbens 25 års jubilæum. Vi vedtog at give et bidrag. 

Henry fremlagde et forslag til forbedring af støjforholdene i vores 

selskabslokaler, og vi vedtog at Arne og Henry tager kontakt til 

Boligselskabet, for at få ført forslagene igennem. 

Næste møde bliver planlagt til mandag den 26. november.  

Henry sender en reminder inden weekenden.  

Ad 6. 

Næste bestyrelsesmøde er mandag den 26. november kl. 17,00  

 

 

HUSK AT MELDE AFBUD, HVIS DU ER FORHINDRET 

 

 

Lindholm den 26. november 2012 

 

___________________  ________________ ____________________ 

Arne Olesen  Ole Christiansen  Poul B. Sørensen 

 

___________________  ________________  ____________________ 

Henry Kjær Jensen  Peter Mortensen Frank Hansen 

 

____________________ 

Keld Benzon 


